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З А                                                                      З А П И С Н И К 

 

                                  46. сједнице Комисије за финансије и буџет 

                        Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ 

                   

                             одржане 15.02.2006.године, у времену од 11,00 до 11,30 часова 

 

Сједници су присуствовали чланови Комисије: Љиљана Милићевић, Хазим Фелић, Фатима 

Лехо, Бериз Белкић, Ружа Сопта, Мирсад Сиповић и Душанка Мајкић. 

Сједници нису присуствовали: Марија Перкановић и Златко Лагумџија. 

 

Сједници су присуствовали и: Анђелка Добриловић из Истраживачког центра ПСБиХ, 

Драгица Хинић, секретар Комисије, и Албина Ибрахимагић, приправник- волонтер у ПСБиХ. 

Сједницом је предсједавала Љиљана Милићевић. 

За сједницу је предложен сљедећи  

 

    ДНЕВНИ РЕД 

 
 

1. Разматрање Приједлога закона о измјени и допуни Закона о порезу на додату 

вриједност (предлагач:посланик Душанка Мајкић) и 

      2.   Разно. 

 

Предложени дневни ред чланови Комисије усвојили су једногласно. 

 

Ад. 1. Разматрање Приједлога закона о измјени и допуни Закона о порезу на додату 

           вриједност (предлагач:посланик Душанка Мајкић) 

 

Љиљана Милићевић дала је уводне напомене о Приједлогу закона о измјени и допуни 

Закона о порезу на додату вриједност, чији је предлагач посланик Душанка Мајкић. 

Истакнула је да је овај приједлог закона упућен Савјету министара БиХ и Управном одбору 

УИО ради давања мишљења. Управни одбор УИО је претходног дана, 14.02.2006. године, 

доставио допис којим Комисију обавјештава да ће сједницу одржати 17.02.2006. године, 

након чега ће тек моћи доставити мишљење о овом закону. Стога је предложила да се 

разматрање Приједлога закона одложи за наредну сједницу која ће бити одржана током 

следеће седмице. 

Бериз Белкић није био сагласан са овим приједлогом јер је по његовом мишљењу садржај 

предложеног закона такав да указује на одређене посљедице и не садржи било какву 

иницијативу за његову суштинску измјену. 
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Хазим Фелић мишљења је да је би било ипак боље сачекати доставу мишљења Управног 

одбора УИО и Савјета  министара, те истакнуо такође да нико није против овакве измјене 

Закона о ПДВ-у. 

Душанка Мајкић такође није имала ништа против да се овај закон разматра на наредној 

сједници Комисије која треба бити одржана следеће седмице. 

 

По окончаној расправи чланови Комисије усвојили су са 5 гласова „за“ и 1 гласом „против“, 

закључак да се Приједлог закона разматра на наредној сједници Комисије која ће бити 

одржана током следеће седмице, уз прибављено мишљење Савјета министара БиХ и 

Управног одбора УИО о овом закону, те уз обавезно присуство представника Савјета 

министара сједници. 

 

Ад. 2. Разно 

 

Љиљана Милићевић истакнула је чињеницу да се чланови Комисије требају претходно 

договорити о начину и методологију вођења заказане јавне расправе о Приједлогу закона о 

верификацији и исплати обавеза по основу рачуна старе девизне штедње, која се треба 

одржати након сједнице Комисије, са почетком у 12,00  часова. 

Нагласила је да ће сви учесници расправе бити евидентирани, да ће она имати краће 

припремљено уводно излагање, те да је обезбјеђено  тонско снимање на основу кога ће бити 

сачињен стенограм, који може послужити за извлачење одређених закључака и Савјету 

министара бити добра основа за корекцију постојећег и израду што квалитетнијег реалног 

Закона. Предложила је да се ријеч да прво представнику предлагача, који би имао 15-так 

минута за обраћање,  а да се потом дискусије учесника ограниче на 5 минута, како би их што 

више имало прилику дати своје мишљење. Расправа би требала трајати најдуже до 14,30 

сати. Такође, чланови Комисије не би требали дискутирати јер ће за то  имати и касније 

прилику. На упит Фатиме Лехо да ли су позвани и представници ММФ-а и Свјетске банке, 

истакнула је да нису, а да смо их требали позвати како би знали размишљања њихових 

представника о реалним могућностима наше земље у овој области.  

Фатима Лехо истакнула је да ће се на јавној расправи чути мишљење повјериоца државе 

БиХ-е, али би било добро због улоге ММФ-а и Свјетске банке као кредитора и вршиоца 

мониторинга, чути и њихово мишљење. Стога је предложила да се на почетку  јавне расправе 

учесницима укаже на чињеницу да ће Комисија тражити и одржати састанак са 

представницима ММФ-а, Светске банке, али и Централне банке БиХ, како би им јасно 

указали на стање у овој области и покушали ријешити ово питање на најбољи могући, реалан  

и задовољавајући начин за све.  

 

По окончаној дискусији чланови Комисије једногласно су прихватили приједлоге Љиљане 

Милићевић и Фатиме Лехо о методологији и начину одржавања јавне расправе која је 

услиједила након сједнице Комисије. 

 

 

               Записник сачинила                       Предсједавајућа  Комисије 

                 Драгица Хинић      Љиљана Милићевић 

    

 

 

 

 

 

 

 



 3 

 

 

 

 

 

 

 

 


